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ZÁPIS 
 

z 6. jednání Zastupitelstva městské části Praha 7, 

které se konalo dne 04.09.2023 

 

Přítomni:        17:00 Mgr. Jan Čižinský, PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D., 

                       Ing. Kamil Vavřinec Mareš Ph.D., MgA. Hana Třeštíková, Pavel Vyhnánek, M.A., 

                       Pavel Zelenka, Ing. Jakob Hurrle, Ph.D., Mgr. Jiří Knitl, Mgr. Hana Šišková, 

                       Ing. Jiří Štěpán, doc. PhDr. Richard Biegel, Ph.D., Pavel Škarecký, Martin Tománek, 

                       PhDr. Miroslav Kunštát, Ph.D., Mgr. et Mgr. Vladan Brož, JUDr. Tomáš Vavřinec, 

                       Jana Machová, Bc. Ondřej Melena, Ing. arch. Matěj Čunát, Bc. Sylva Svobodová,    

                       RNDr. Pavel Řepa, Radek Mikšík, Ing. Adam Kalous, Mgr Martin Suchánek 

                       18:10 Pavlína Lacková, Josef Neuberg, Mgr. Jiří Hejnic 

                       18:35 Ignác Okamura 

 

Omluveni:     Ing. Jan Ladin  

Přizváni:           

Předsedající: Mgr. Jan Čižinský   

Ověřovatelé:  Bc. Ondřej Melena, Martin Tománek 

 

 Starosta Mgr. Jan Čižinský zahájil řádné jednání Z MČ P7 v 17.04 hodin. 

Číslo 

bodu 

Bod 

Komentář 
1.  Zahájení, volba návrhového a volebního výboru 

Starosta Mgr. Jan Čižinský navrhl, aby návrhový výbor pracoval ve složení: Mgr. et Mgr. Vladan Brož,  

doc. PhDr. Richard Biegel, Ph.D., Ing. Jiří Štěpán. 

Mgr. Et. Mgr Vladan Brož uvádí do zápisu, že hlasoval PRO 

Předsedou návrhového výboru byl zvolen Mgr. et Mgr. Vladan Brož. 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

Hlasování: 20/0/0/4 

Pořadí bodu na programu: 1. 

 
 

2.  Připomínky k zápisu z předešlého jednání Z MČ P7 

Paní Bromová, občanka Prahy 7, uvádí, že má námitky proti zápisu z minulého jednání Z MČ P7 (26. 06. 2023) a 

podala stížnost na Kontrolní výbor Z MČ Praha 7. 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 2. 
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3.  Schválení programu jednání Zastupitelstva MČ P7 

Starosta Mgr. Jan Čižinský zařadil do programu materiál, který byl dodán po schválení řádného programu:  

0227 - návrh k podání žádosti hl. m. Praze o poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 64 000 000,00 Kč 

(rozpočtově 64 000,0 tis. Kč) z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2023 

Starosta Mgr. Jan Čižinský vznesl dotaz, zda jsou nějaké pozměňující návrhy k předloženému programu 

Zastupitelstva MČ Praha 7.  

Paní Bromová, občanka Prahy 7, požádala o osvojení a zařazení návrhu některým členem Zastupitelstva MČ P7 ve 

věci nejasného Jednacího řádu Z MČ P7 pro občany Prahy 7 při zasedání Z MČ P7 – náprava současného stavu a 

vyjasnění pro občany.  

Do zasedací místnosti přišli členové Zastupitelstva MČ Praha 7 Pavlína Lacková, Josef Neuberg, Mgr. Jiří Hejnic 

Bc. Ondřej Melena, člen Zastupitelstva MČ P7, doporučil o zařazení návrhu č. 0227 k podání žádosti hl. m. Praze o 

poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 64 000 000,00 Kč (rozpočtově 64 000,0 tis. Kč) z rozpočtu  

hl. m. Prahy v roce 2023 za návrh č. 0217 k úplatnému nabytí nemovitostí Ortenovo náměstí 36/1524, včetně 

souvisejících pozemků, do svěřené správy MČ Praha 7. Starosta Mgr. Jan Čižinský tento návrh akceptoval. 

Mgr. Jiří Hejnic, člen Zastupitelstva MČ P7, požádal o zařazení návrhu k zařazení oblasti dopravy do Strategie 2030. 

Diskuze: Mgr. J. Knitl, P. Zelenka, Mgr. J. Hejnic 

 

Místostarostka PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Ph.D., informovala o nezařazení informace o stavu rozvoje VRÚ 

Bubny-Zátory z důvodů očekávaného termínu opakovaného veřejného pojednání.  

 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o zařazení návrhu člena Zastupitelstva MČ Praha 7 Mgr. J. Hejnice 

k zařazení oblasti dopravy do Strategie 2030.  

N 9/1/16/1  

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o původně předloženém programu včetně předřazení návrhu č. 0227. k 

podání žádosti hl. m. Praze o poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši 64 000 000,00 Kč (rozpočtově 64 000,0 

tis. Kč) z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2023. 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský  

Usnesení bylo Projednáno 

 

 

 

 

 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a 

tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

            Hlasování: 23/0/3/1    

            Usnesení bylo Schváleno 

            Pořadí bodu na programu: 3         

 

  

 
4.  Dotazy a připomínky občanů 1 

Paní Bromová, občanka P7 dodává, že má podezření o porušení Jednacího řádu, a dále že daný jednací řád je 

nejasný. 

Následně se dotazuje a ukazuje panu starostovi a na kameru vytištěné profily ze sociálních sítí starosty Mgr. Jana  

Čižinského a dotazuje se, zda jsou tyto všechny profily pravé a k jakým informacím je používá, s kým zde 

komunikuje a hlavně jestli je určena cílená komunikace na občany Prahy 7. 

Dále vznesla dotazy na:  

1. vyřizování interpelací občanů Prahy 7– informovanost od Radnice MČ Prahy 7 vůči občanům  

2. formu komunikace na sociálních sítích paní místostarostky MgA. Hany Třeštíkové, a z jakého důvodu dostala 

„ban“ na Facebookové stránce Praha 7 sobě 

4. oficiální otevírání Štvanické lávky, a propagace podniků ze strany MČ P7 

5. bezdomovectví 

6. sdílení festivalu Filmový kufr 

7. sbírku aktovek 

8. nepřehlednost aktivit na sociálních sítích, pro koho je cílová komunikace  

9. nároky veřejné prezentace, eticko – právní normy v souvislosti komunikace pana Františka Voseckého, člena 

Kulturní komise R MČ 

 

Pan Tauer, občan P7 se dotazuje na situaci ohledně cyklodopravy. Zároveň upozornil na bezpečnost a její vývoj na 

Praze 7, konkrétně cyklostezku na nábřeží u Pražské tržnice, ohledně změny cyklopruhů. 

Diskuze: P. Zelenka, PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D., P.Tauer, Mgr. J. Čižinský, Mgr. J. Knitl, Ing. arch. M. 

Čunát 

Starosta Mgr. Jan Čižinský nechal hlasovat o 3. příspěvku místostarosty Pavla Zelenky do diskuze 

Hlasování: S 23/0/0/4 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 4. 
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5.  Dotazy a připomínky občanů 2 

 Dotazy a připomínky občanů 2 byly projednány po 8. materiálu č. 0216 - ke zprávě o výsledcích hospodaření MČ 

Praha 7 za 1. pololetí 2023 - hlavní činnost (č. usnesení 0071/23-Z) 

Paní Rónová, občanka P7 vznesla dotazy na: 

1. problémové přechody v ulici Milady Horákové, pořídila fotografie 

2.  úpravy bezbariérovosti v ulici Milady Horákové, prudké nájezdy na přechodu a dodává, že v ulici Veletržní 

je daná situace lepší  

3. Magistrát HMP – zda MČ P7 spolupracuje na bezbariérových projektech společně, jestli se vytváří iniciativa 

pro rekonstrukci problematických míst 

4. Štvanickou lávku - problémové povrchy, omezená viditelnost přes zábradlí pro lidi s omezenou pohyblivostí    

                                            - nájezd na lávku pro vozíčkáře, je moc prudký 

5. Vltavskou Filharmonii – konstatuje, zda bude lepší koordinace a spolupráce s handicapovanými  

Diskuze: P. Zelenka, PhDr. Ing. arch. L. Burgerová, Ph.D, Mgr. J. Čižinský 

Paní Rónová, občanka P7 se vyjádřila k: 

1. nevhodným povrchům na Štvanické lávce, a zda se budou předělávat 

2. informačnímu značení jsou špatně k přečtení 

a dále reaguje na místostarostu Pavla Zelenku – zda se bude iniciovat setkání s odborem památkové péče ohledně 

kompromisů a dále dodává: 

- bezbariérová řešení jsou vhodná pro všechny 

- přechody v ulici Milady Horákové problematické, prudké nájezdy (u knihkupectví Kosmas) 

- ulice Františka Křížka má asfaltové povrchy, lepší infrastruktura pro lidi s omezenou pohyblivostí oproti 

ulici Milady Horákové 

Diskuze: P. Zelenka, Mgr. J. Čižinský 

Paní Bromová, občanka P7 dodává, že v 1. bodě Dotazy a připomínky občanů interpelovala na starostu Mgr. Jana 

Čižinského a nedostala řádné odpovědi, a neodpovědělo se jí ani jednou a podotýká, že psala stížnost na Radu MČ P7 

podle jejího názoru došlo k porušení Jednacího řádu 

Dále se ptá na: 

1. informace ohledně zvýšení nájmů, podle kterého usnesení došlo ke zvýšení nájmů a jakým způsobem MČ 

Praha 7 informovala veřejnost a zda s dostatečným předstihem 

2. počet bytů ve správě MČ Praha 7, včetně správy SVJ a o kolik přesně bytů se jedná v souvislosti se 

zvýšením nájmů 

3. potravinovou banku – zda bude výdejní místo v Praze 7 

4. občerstvení na jednání Zastupitelstva MČ Prahy 7 x Občerstvení na Zastupitelstvu mladých, následně se 

dotazuje, kdo dané občerstvení hradí a z jakého důvodu není stejné občerstvení pro občany Prahy 7 na 

jednání Zastupitelstva MČ Prahy 7 

Diskuze: Ing. K. V. Mareš, Ph.D., Mgr. J. Čižinský  

 

6. 0070/23-Z k rezignaci na funkci přísedící Obvodního soudu pro Prahu 7 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 26/0/0/1  

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 6. 

 
 

7. 0071/23-Z ke zprávě o výsledcích hospodaření MČ Praha 7 za 1. pololetí 2023 - hlavní činnost 

Předložil radní Martin Tománek 

Předkladatel: RAD Martin Tománek 

Zpracoval: Odbor ekonomický 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 24/0/0/3 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 7. 

 
8. 0072/23-Z ke zprávě o výsledcích hospodaření MČ Praha 7 za 1. pololetí roku 2023 v rámci hospodářské 

činnosti - úseku zdaňované činnosti  

Předložil místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. 

Předkladatel: MISTA Ing. Kamil Vavřinec Mareš,  

Ph.D 

Zpracoval: Odbor ekonomický 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 24/0/0/3 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 8. 
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9. 0073/23-Z k zařazení nové investiční akce (SŽ - nové gabionové oplocení LMŠ Umělecká) - do upraveného 

rozpočtu ORJ 0809, OMA pro rok 2023 v celkovém objemu finančních prostředků 484 000,- Kč (rozpočtově 

484,0 tis. Kč) a to včetně realizace příslušného rozpočtového opatření v měsíci září 2023 

Předložil radní Martin Tománek 

Předkladatel: RAD Martin Tománek 

Zpracoval: Odbor ekonomický 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 25/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 9. 

 
 

10. 0074/23-Z k úplatnému nabytí nemovitostí Ortenovo náměstí 36/1524, včetně souvisejících pozemků, do 

svěřené správy MČ Praha 7  

Předložil místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. 

Do zasedací místnosti přišel člen Zastupitelstva MČ Praha 7 Ignác Okamura 

Místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. upozornil na změny v přílohách návrhu usnesení: dodán zápis z FV 

ZMČ P7, ze dne 28. 8. 2023, doplněna naskenovaná kupní smlouva podepsaná ze strany prodávající společnosti 

včetně přílohy, úpravy ve smlouvě, doplněna smlouva o advokátní úschově dle požadavku FV, ověřovací znalecký 

posudek, prohlášení banky.  

Diskuze: JUDr. T. Vavřinec, Mgr. J. Hejnic, Mgr. J. Čižinský, Ing. K. V. Mareš, Ph.D. 

Předkladatel: MISTA Ing. Kamil Vavřinec Mareš, 

Ph.D. 

Zpracoval: Odbor majetku 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 25/0/2/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 10. 

 
 

11. 0075/23-Z k podání žádosti hl. m. Praze o poskytnutí návratné finanční výpomoci ve výši  

64 000 000,00 Kč (rozpočtově 64 000,0 tis. Kč) z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2023 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský  

Diskuze: Bc. O. Melena, M. Tománek 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor ekonomický 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 22/0/0/6 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 11. 

 
 

12. 0076/23-Z k poskytnutí individuálních dotací v oblasti sportu dle žádostí podaných v květnu-červenci 2023 

Předložila místostarostka MgA. Hana Třeštíková 

Diskuze: p. Bromová – občanka P7, MgA. H. Třeštíková, Mgr. J. Čižinský 

Předkladatel: MISTA MgA. Hana Třeštíková 

Zpracoval: Odbor kultury a sportu 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 27/0/0/1 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 12. 

 
 

13. 0077/23-Z k informaci o projednání rozboru hospodaření společnosti 7U s.r.o. za 1. pololetí 2023 Radou MČ 

Praha 7 v působnosti valné hromady společnosti 

Předložil místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. 

Diskuze: p. Bromová – občanka P7, Ing. K. V. Mareš, Ph.D., Bc. O. Melena   

Předkladatel: MISTA Ing. Kamil Vavřinec Mareš, 

Ph.D. 

Zpracoval: Odbor majetku 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 24/0/0/4 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 13. 
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14. 0078/23-Z k informaci o činnosti Rady MČ Praha 7 a plnění úkolů uložených Radě MČ Praha 7 

Zastupitelstvem MČ Praha 7 v období mezi 5. a 6. jednáním Zastupitelstva v roce 2023 

Předložil starosta Mgr. Jan Čižinský 

Diskuze: p. Bromová – občanka P7, Mgr. J. Čižinský  

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 25/0/0/3 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 14. 

 
 

15. 0079/23-Z k informaci o činnosti Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 5. a 6. 

zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023 

Předložil předseda Kontrolního výboru Z MČ P7 Bc. Ondřej Melena 

Diskuze: Ing. K. V. Mareš, Ph.D., p. Bromová – občanka P7, Mgr. J. Čižinský 

Místostarostka Mgr. Hana Šišková uvádí do zápisu, že hlasovala PRO 

Předkladatel: PŘEDKV Bc. Ondřej Melena 

Zpracoval: Kontrolní výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 26/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 15. 

 
 

16. 0080/23-Z k informaci o činnosti Finančního výboru Zastupitelstva MČ Praha 7 v období mezi 5. a 6. 

zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023 

Předložila předsedkyně Finančního výboru Z MČ P7 Jana Machová 

Předkladatel: PŘED FV Jana Machová 

Zpracoval: Finanční výbor 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 26/0/0/2 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 16. 

 
 

17. 0081/23-Z k informaci o činnosti Výboru pro vzdělávání, sociální politiku a zdravotnictví Zastupitelstva MČ 

Praha 7 v období mezi 5. a 6. zasedáním Zastupitelstva MČ Praha 7 v roce 2023 

Předložila předsedkyně Výboru pro vzdělání, sociální politiku a zdravotnictví Z MČ P7 Bc. Sylva Svobodová 

Diskuze: p. Bromová – občanka P7, Ing. J. Hurrle, Ph.D., Bc. S. Svobodová 

Předkladatel: PŘED VSZ Sylva Svobodová 

Zpracoval: Výbor pro VSZ 

Typ dokumentu: Usnesení 

Hlasování: 25/0/0/3 

Usnesení bylo Schváleno 

Pořadí bodu na programu: 17. 
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18.  R ů z né 

Starosta Mgr. Jan Čižinský děkuje Základním školám / Mateřským školám a dětským skupinám v MČ Praze 7, že se 

podařilo zahájit školní rok velmi úspěšně. A rovněž patří poděkování místostarostovi Pavlu Zelenkovi za Školní ulice 

a také děkuje paní místostarostce MgA. Haně Třeštíkové za akci Po škole na Kolotoč! a následně informuje, že dané 

akce měly velmi pozitivní reakce u občanů P7.  

 

Místostarosta Ing. Kamil Vavřinec Mareš, Ph.D. informuje, že společnost Team Aristo s. r. o., kterou městská část 

Praha 7 zdědila, byla na podnět MČ Prahy 7 vstoupena do likvidace a dne 28. 8. 2023 definitivně vymazána z 

obchodního rejstříku. 

 

JUDr. Tomáš Vavřinec se dotazuje na:  

1. parkování naproti Národního zemědělského muzea na Letné, zda se vyřešil spor o pronájmu parkoviště. 

2. na situaci kolem pronájmu tenisových kurtů, taktéž u Národního zemědělského muzea na Letné. 

 

Mgr. Jiří Hejnic se dotazuje na vývoj situace ohledně situace nebytového prostoru v ulici Veverkova 10, v jakém 

stavu daný objekt je, a poukazuje, že zde byl záměr zřídit výukové prostory pro blízkou školu a dále se zajímá, jak 

tyto prostory vyhovují světlu, protože se zdají dané prostory nevhodné pro výuku.     

 

 Diskuze: P. Zelenka, Mgr. J. Čižinský, Mgr. H. Šišková, Ing. K. V. Mareš, Ph.D.   

Paní Bromová, občanka P7 se vyjadřuje: 

1. že nedostala odpovědi na otázky, které pokládala radním MČ Prahy 7 

2. k informacím a jejich zveřejněním s dostatečným předstihem ve věci: zvýšení nájmů  

3. k Holešovické lávce – podniky v Tržnici, na Štvanici, v Přístavu, na druhém břehu v Karlíně zda měli 

finanční podporu od MČ Praha 7 a proč MČ Praha 7 neudělala oficiální akci k otevření Holešovické lávky 

4. k Františku Voseckému, člena Kulturní komise R MČ P7 – zda se řešila vulgarita Františka Voseckého na 

sociálních sítí, eticko-právní normy, a jaké jsou standarty etické komunikace představitelů Radnice MČ 

Prahy 7 

5. k profilu pana starosty na sociálních sítí, pro koho je určený a s kým zde komunikuje, zda to je pro občany 

Prahy 7  

6. k občerstvení na jednání Zastupitelstva MČ Prahy 7 x občerstvení na Zastupitelstvu mladých upozorňuje na 

nepoměr 

7. k nejasnému Jednacímu řádu Zastupitelstva MČ Prahy 7 

Diskuze: Ing. K. V. Mareš, Ph.D., Mgr. J. Čižinský 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace                                       Pořadí bodu na programu: 18. 

 
 

19.  Z á v ě r 

Předkladatel: STA Mgr. Jan Čižinský 

Zpracoval: Odbor Kancelář starosty a tajemníka 

Typ dokumentu: Informace 

 

 

Pořadí bodu na programu: 19. 

 
 

Starosta Mgr. Jan Čižinský ukončil řádné jednání Z MČ P7 v 19.40 hodin. 

Přílohy: Hlasování 

 

 

 

 

______________________________________ 

Mgr. Jan Čižinský 
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Ověřovatelé:  

 

_____________________________                                                _____________________________ 

Bc. Ondřej Melena                  Martin Tománek 

 

 

 

Zapisovatelé:  

 

Lukáš Petrusek – zápis                Jiřina Ullrichová – usnesení 

Klára Šikýřová – hlasovací zařízení 


